

# 豪景花園管理有限公司

## T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路100號青龍頭豪景花園商場1樓22號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel: 2491 7234

Fax: 2496 1998

檔案編號: HKG/2020/N/334

### 有關：5月11日網球場重新開放事宜

因應新型冠狀病毒疫情最新情況及參考政府政策，本苑所有網球場將於2020年5月11日（星期一）重新開放，並於5月8日（星期五）起接受預訂，每單位每日最多可租用2小時，預約方法、付款手續及收費則維持不變。開放時間請參閱以下附表：

網球場開放及消毒時間表		
	C/D/E 場	F/G 場
開放時間	12:00pm - 6:00pm	10:00am - 02:00pm 04:00pm - 10:00pm
消毒時間	10:00am - 12:00pm	08:00am - 10:00am 02:00pm - 04:00pm

除網球場外，遊樂會、健身室、籃球場、滾軸溜冰場、兒童公園及戶外長者康體設施等，將會繼續關閉，直至另行通知。

此外，在此特別提醒所有場地使用人士，必須遵守《預防及控制疾病（禁止羣組聚集）規例》（第599G章）規定，禁止進行多於4人的羣組聚集。我們會加強場地清潔、為進場人士量度體溫，與及為每個球場逗留人數設定以4人為上限，以減少病毒傳播風險。

我們會繼續密切留意有關情況，並適時檢視以上安排。



豪景花園客戶服務部

2020年5月4日

# 豪景花園管理有限公司

## T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路 100 號青龍頭豪景花園商場 1 樓 22 號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel: 2491 7234

Fax: 2496 1998

Ref : HKG/2020/N/334

Date : 4<sup>th</sup> May 2002

### RE : TENNIS COURTS WILL REOPEN STARTING FROM 11/5/2020

In view of the latest situation of COVID-19 and tie in the government policy, all our tennis courts will be reopened from 11<sup>th</sup> May 2020 (Mon), reservations will start at 8<sup>th</sup> May 2020 (FRI). A maximum of 2 hours booking will be allowed for each unit. All terms of reservation, payment & fare remain constant. Please refer the time table as follow :

Opening Hours Of The Tennis Courts		
	Court C/D/E	Court F/G
Open Sessions	12:00pm - 6:00pm	10:00am - 02:00pm 04:00pm - 10:00pm
Reserve For Spray Disinfection	10:00am - 12:00pm	08:00am -10:00am 02:00pm -04:00pm

Apart from the tennis courts, other facilities which temporarily closed including the club house, gym room, basketball court, roller skating ring, kiddy parks and outdoor fitness equipment for elderly, will continue to be closed until further notice.

We appeal to all venue users to comply with the Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation (Cap. 599G) on the prohibition of group gatherings of more than four persons. We will adopt special measures including stepping up cleaning works, arranging body temperature checks and limiting the numbers of users of each court on four persons respectively, to reduce the risk of the spread of the COVID-19 virus.

We will continue to monitor the situation closely and review the arrangements in a timely manner.

Customer Services Department

